
• JUDO

Jubilejni 5. pokal Golovca
Judoisti Gotovca letos praznujejo deseto obletnico, kar so v okvini šport-

nega društva \z Stepanjskega naselja formirali svojo sefccijo. Letos se jim je
uspelo tudi organizacijsko osamosvojiti: niso več sekcija temveč judo klub.
Prizadevni športni delavci že peto leto prirejajo pokal Golovca, letošnji
jubilejni pa bo ie posebej slovesen. Na turnirju bodo nastopili pionirji in
mladinci najboljiih slovenskih klubov, Rijeke in Bihača. Pripravljajo tudi
majhno svečanost: vsi tekmovalci bodo gostje treb KS Stepanjskega naselja
in OŠ KDK. Pokrovitelj leto&njega tekmovanja za pokal Golovca bo občinski
komite za splošno ljudsko obrambo

Tckmovanje bo v soboto, 16.
aprila, v dvorani na Kodeljevera. Or-
ganizator vabi vse krajane, da $i
v čimvečjem Stevilu pridejo ogledat
zanimive borbe. Finale je predvi-
deno za 14. uro.

Judoisti Golovca pa so dosegli v le-
tošnji sezoni še cn vclik uspeh: osvojili
so 7. mesto v ekipnem prvenstvu Slo-
venije. To jc bilo toliko težje, ker so
nekatere ekipe (npr. Olimpija, ki letos
ni tekmovala v zvezni ligi) nastopile
v močncjših postavah kot ponavadi.
Ob tem uspehu jc trener Vojko Ro-
gclj, 2. dan, izjavil:

»Lani, ko smo se uvrstili na 9. me-
sto, smo bili zelo mlada ekipa brcz
lzkušcnj in smo se borili za obstanek.
Ob koncu tekmovanja smo si pridobili
nekaj izkušenj tedaj pa sta dva tekmo-
valca odšla v JLA in letos smo morali
nastopiti brcz njiju. Pnhodnje leto, ko
se vrncta, bomo mnogo močnejši.

V ligi smo večinoma nastopali z mla-
dimi tekmovalci, ki so šele nabirali
izkušnje, trdnost in moralo pa sta dr-
žala veterana Radilovič in Rogelj Za-
sedli smo 7. mcsto, kar je ob oslabitvi
velik naprcdek, ob ugodnejšem razpo-
redu tekem pa bi bili lahko še vsaj dve
mesti višjc. Največji problem je zapo-
stavljenost tcga športa na finančncm
področju. V načrtu imamo letne mor-
ske in višinske priprave, pa ne vemo,
ie bodo sredstva.«

Sekretar kluba Nikola
Cerkvenjaš pa je povedal:

»Od 1978. leta smo delovali kot
sekcija SD Golovec, letos smo se osa-
mosvojili kot judo klub, s katerim se
vključujemo v sistcm judo zveze Slo-
venije. Kot je vsak začetek težak, se
tudi mi srečujemo s finančnimi teža-
vami. Želimo se vključiti v občinski
sistem financiranja kot usmerjevalni
šport. Menim, da smo bližje vrhun-
skemu športu kot rekreaciji. To doka-
zujejo že potrjeni rezultati in vrhunski
doscžki: uvrstitev v ekipnem prven-
stvu Slovenije, več kolajn na Nagaoki,
Pavlin in Škondrič sta bila pionirska
republiška prvaka, Radilovič 2. na
mladinskem prvenstvu Jugoslavije, Al
Khatib mladinski reprezentant Slove-
nije. Posebej se zavzemamo za idejo
mladinskega športa, v kiubu lmamo
150 pionirjev in mladincev obeh spo-
lov. Z več vadbenimi skupinami,
s tremi trenerji in tremi vadielji je
telovadnica zasedena vsak dan od 18.
do 21. ure. menim, da je posebcj po-
membno, da je naša mladina v najbolj
občutljivib letih (12 - 17) vedno pod
nadzorom svojih trenerjev in članov
kluba in tako ni prepuščena ulici.«

Posebej je povalno, da pri Golovcu
že nekaj let vadijo tudi pionirke, saj je
predvscm ženski judo, pri nas vsc pre-
več zapostavljen. Zaželimo Golovcu še
nadaljnje organizacijske in tekmo-
valne uspehe!

T. COKAN


